
COVID-19 jesteśmy w centrum epidemii w Polsce

Zachowujmy nadal środki ostrożności, przede wszystkim dystans społeczny. Mieszkamy,
niestety w powiecie, który w skali kraju ma wyjątkowo dużo udowodnionych zakażeń.
Owszem w w Warszawie jest więcej, ale tam mieszka 2 mln ludzi, a u nas w powiecie
50.000. Na mój szacunek, jeśliby odnieść liczbę zakażonych do liczby mieszkańców
ogółem to procent udowodnianych zakażeń może być najwyższy w kraju lub jedne z
najwyższych.
  To nie ważne, jak jest gdzie indziej. Ważne jak jest u nas.
  Proszę wkleić poniższe linki w pole adresu, znaleźć Kępno i porównać do innych
powiatów, choćby ostrzeszowskiego. A pamiętajmy, ile u nas jeździ samochodów z
rejestracją EWE, a tam też dużo zakażeń.
  

  

https://www.google.com/maps/d/viewer?fbclid=IwAR00dzhRbFmmxD4WG3_vWqmPbjrYajJtkJ
Q8uGQhWmMh2LaD-i-oKY5dtXw&mid=1ALMh-_iOhBUnrJJNpc0_33f6NzFCICdg&ll=52.22265
313749644%2C18.62224117060438&z=7
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